

加德士特配 Techron® 汽油升級優惠推廣

Free upgrade for Caltex with Techron® gasoline promotion

1. 於 2020 年 7 月期間的所有星期三 (即 7 月 1 日, 8 日, 15 日, 22 日及 29 日), 由凌晨 12 時正至晚上 11 時 59 分進行 (以截標一刻作準)。加德士再賞咭會員可以特配 Techron® 黃金汽油價錢入特配 Techron® 白金汽油。
From 00:00-23:59 (cut-off time when the tank is filled-up) of all Wednesdays (1, 8, 15, 22 and 29 July) during July 2020, Caltex JoyFuel Card members can enjoy Platinum with Techron® gasoline at the price of Gold with Techron®.
2. 如優惠期間加德士特配 Techron® 白金汽油已售罄, 雪佛龍香港有限公司 (雪佛龍) 不會作另行通知或補償。會員需於入油前向油站查詢供應狀況。
If Caltex Platinum with Techron® gasoline is sold out or out of stock during the offer period, Chevron Hong Kong Limited (Chevron) will not give prior notice or compensation. Members should contact our station(s) on the supply situation prior to visiting the station(s).
3. 是次推廣活動不適用於筲箕灣站及梅窩加油站。
This offer is not applicable at Shau Ki Wan and Mui Wo Service Stations.
4. 雪佛龍保留毋須事前通知的情況下不時更改、暫停或取消推廣活動或修訂其條款及細則之酌情權。
Chevron reserves the right to change, suspend or terminate the promotion or amend these terms and conditions at its sole discretion without prior notice.
5. 如有任何爭議, 雪佛龍保留一切最終決定權。
In case of any dispute, Chevron reserves the right to final decision.
6. 如本條款及細則之中文版與英文版有任何歧異, 一概以英文版為準。
Should the Chinese and English versions of these terms and conditions vary, the English version shall prevail.